
Exclusief Interview FUJI TV met Tyrone Spong 31-03-2010 

In dit interview wil FUJI TV graag een nieuwe generatie K1 vechters introduceren en hopen dat die 

de K1 een nieuwe impuls kunnen geven. Zij hopen ook van harte dat Tyrone op spectaculaire wijze 

wint op zaterdag 3 april. 

 

Fuji: Wat weeg je nu ? 

Tyrone: 96 kg 

Fuji: Je komt van 85 kg en nu 96 kg, hoe wil je overleven in de K1 als alle vechters minstens boven de 

100 kg zijn ? 

Ty: Met de juiste technieken en een goede conditie maakt het niet uit hoe groot ze zijn. Ik let niet op 

gewicht, in deze klasse is het belangrijk dat je niet geraakt wordt en slim vecht. Zwaar gewicht is 

zwaargewicht. 

Fuji: Wat maakt het verschil tussen 85 en 96 kg ? 

Ty: Ik moest eerst wennen aan het gewicht. Nu is dat al zo en krijg ik uiteindelijk weer me snelheid 

terug wel met meer kracht achter elke stoot of trap. 

Fuji:Waarom ben je zwaarder gaan vechten ? 

Ty: Ik zag in de lichtere gewichtsklassen geen uitdaging meer, ik had alles gewonnen wat te winnen 

viel tot 86 kg. 

Fuji:Hoe voelt de naam “King of The Ring” terwijl Badr Hari en de andere vechters grote prestaties 

leveren, “King of the Ring” associeer je toch met de sterkste vechter? 

TY: Ik heb de naam van fans gekregen. Een naam kies je niet, ik zie het als mijn vechters “nickname” 

Ik heb in mijn begin jaren en eerdere klassen al bewezen dat ik de sterkste ben. De tijd zal leren als ik 

wat langer meega in deze klasse of dat nog steeds zo blijft. 

 Fuji:Wat wil je dan worden als je ook nu gaat domineren, “The King of the Ring” ben je al ? 

Ty: (lachend) Misschien wordt ik dan de “Emperor of the Ring”. 

Fuji: Hoe komt het dat je aan Jerome le Banner bent gematcht? Heb je erom gevraagd ? 

Ty: Ik heb er niet om gevraagd maar toen het verzoek kwam heb ik meteen ja gezegd, tegen zo’n 

legende wil ik wel vechten. 

Fuji:Je noemt hem een legende, waarom ? en waarom wil je zo graag met hem vechten? 

Ty: Jerome vocht al in de K1 toen ik nog als jongen speelde, hij heeft veel K1 ervaringen. Ik ben een 

vechter, ik hou van uitdagingen, ik heb direct ja gezegd toen het aanbod er lag. Ook zie ik het als een 

mooie gelegenheid de nieuwe generatie tegen de oude te laten strijden. 

Fuji: Hoe kijk je tegen Jerome aan ? hij is 37 jaar moet hij al niet stoppen ? en ga je hem  KO slaan? 

Ty: Jerome is een sterke vechter en het ligt aan hem of hij wil stoppen,  een echte vechter weet 

wanneer hij moet stoppen. Hij heeft al alles meegemaakt, ik respecteer elke beslissing van hem. Of ik 

hem op KO zal winnen is moeilijk te zeggen. Ik heb geen glazenbol, ik ga er wel 100% alles aan doen 

om het beste eruit te halen en dan zien we wel wat het wordt. Ik zal hem proberen te verassen. 



Fuji: Je hebt in Europa een grote carrière achter de rug en ben erg populair aldaar, sommigen K1 fans 

kennen je nog niet. Hoe wil je je zelf presenteren aan K1 minnend publiek in Japan. 

Ty: Na zaterdag zullen ze me kennen, ik zal erg mijn best doen en een grote impact geven niet alleen 

aan de K1 fans in Japan maar over de hele wereld. 

Fuji: Musashi is gestopt afgelopen jaar, denk je dat er veel nieuwe vechters aankomen ? 

Ty: Ik zie veel dat oude generatie vechters zijn gestopt, ik denk aan Hoost, Sefo,Musashi,Hunt etc. Ik 

zie wel een aantal nieuwe generatie vechters aankomen. 

Als laatst werd er nog lang gezeurd door de jappen om een sterke quote van Tyrone  die hij voor de  

televisiecamera moest doen. Eentje dat hij Jerome le Banner zal verslaan. Die quote dat hij hem zal 

verslaan deed hij ook en toen waren ze met z’n allen tevreden. 

 

 

  

 

 

 

 

 


